
Trzydziesta druga sesja Rady Miejskiej 
26 maja 2009 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXII/ 2009 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
26 maja 2009 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1302 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1527

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Alicji Kałużniak 
2. Wiesława Pieróg 
3. Marcina Czesyka 

         
 
Co stanowi – 80% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXXII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 
sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych. Powitał również nowo wybranego 
sołtysa w sołectwie Tchórzno pana Henryka Adamczyka i wręczył mu list gratulacyjny. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad?  
 



Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  wnoszę o poszerzenie porządku obrad o dwie uchwał to jest: 
- w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do projektu „Nowe możliwości– wyrównywanie 
szans edukacyjnych uczniów w Gminie Trzcińsko-Zdrój” (druk Nr XXXII/  338/09)  
- w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do projektu „Moje gimnazjum – moja 
szansa”(druk Nr XXXII/  339 /09) były one przedstawiane na komisjach. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są inne zmiany proponowane. 
 
Nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący obrad-  poddał pod głosowanie poszerzenie porządku obrad o pierwszą uchwałę w 
sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do projektu „Nowe możliwości– wyrównywanie 
szans edukacyjnych uczniów w Gminie Trzcińsko-Zdrój”? 
 
- za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że uchwała została przyjęta do porządku obrad jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad-  poddał pod głosowanie poszerzenie porządku obrad o drugą uchwałę w 
sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do projektu „Moje gimnazjum – moja szansa” 
 
- za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że uchwała została przyjęta do porządku obrad jednogłośnie 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami? 
 
- za- 12- osób 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Proponowany porządek obrad XXXII sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. (druk Nr 
XXXII/ 319/09) 
2. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 3 lat z 
dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Trzcińsku-Zdroju przy ul. Cmentarnej 
stanowiącej część działki nr 93/5. (druk Nr XXXII/ 320/09) 
3. sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 237/2 położonej w 
obrębie Rosnowo gmina Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXII/ 321/09) 
4. w sprawie: zmiany uchwały Nr XXV/248/2001 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 15 
grudnia 2001 roku w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXII/  322/09) 
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5. w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. (druk Nr XXXII/ 323/09) 
 6. w sprawie: nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Trzcińsko- Zdrój” (druk Nr 
XXXII/  324/09)  
7. w sprawie nadania tytułu i odznaczenia „ Zasłużony dla Gminy Trzcińsko- Zdrój” (druk Nr 
XXXII/  325/09) 
8. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-
2015(druk Nr XXXII/  326/09) 
9. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Rosnowo na lata 2007-
2015(druk Nr XXXII/  327/09) 
10. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Stołeczna na lata 2007-
2015(druk Nr XXXII/  328/09) 
11. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Trzcińsko-Zdrój na lata 
2007-2015(druk Nr XXXII/  329/09) 
12. zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko-Zdrój w latach 2009 i 
kolejnych(druk Nr XXXII/  330/09) 
 13. w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św.  Józefa w 
Warnicach (druk Nr XXXII/  331/09) 
 14. w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem Matki Boskiej 
Nieustającej Pomocy w Trzcińsku - Zdroju(druk Nr XXXII/  332/09) 
 15. w sprawie: udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św.  Stanisława 
Biskupa i Męczennika w Góralicach(druk Nr XXXII/  333/09) 
16. w sprawie: udzielenia dotacji celowej dla Trzcińskiego Centrum Kultury w Trzcińsku – 
Zdroju(druk Nr XXXII/  334/09) 
17. w sprawie  zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2009(druk Nr XXXII/  335/09) 
18. w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr 
XXXII/  336/09) 
19. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju(druk Nr XXXII/  
337/09) 
20. w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do projektu „Nowe możliwości– 
wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów w Gminie Trzcińsko-Zdrój” (druk Nr XXXII/  338/09)  
21. w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do projektu „Moje gimnazjum – moja 
szansa”(druk Nr XXXII/  339 /09) 

 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 11- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
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Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- poinformował, że podczas przerwy między sesyjnej, 
pełnił funkcję w Biurze Rady, 02 maja brał udział w spotkaniu z mieszkańcami Tchórzna, 03 maja w 
uroczystościach z okazji rocznicy oraz 10 maja  i 23 maja uczestniczyłem w spotkaniu 
integracyjnym z AA w Trzcińsku-Zdroju. Do Biura rady wpłynęła notatka, że nastąpiła zmiana 
przewodniczącego Klubu Razem Ku Lepszemu pan Czesyk złoży rezygnacje a na jego miejsce 
został wybrany pan  Franciszek Kwiatkowski. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński-do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje i 
zapytania. Czy teraz na sesji są jakieś interpelacje? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- złożyłem 04 maja interpelacje i pytałem o dwie sprawy a 
mianowicie o drogę na ul. Krótkiej i o pozyskanie przez Gminę działki w obrębie Piaseczno. 
Odpowiedz uzyskałem, że żadnych manipulacji  nie było i wszystko jest zgodnie z prawem a 
tymczasem niektórzy wyborcy twierdzą że wydano pieniądze na awarię studzienki sanitarnej a nie 
burzowej, pytanie czy pańska  odpowiedz jest prawdziwa. Na drugą otrzymałem też odpowiedz, że 
wszystko było zgodnie z prawem miejscowym i ustawa o finansach publicznych bo ja mam 
wątpliwości gdyż budżet na 2007r. nie zabierał środków na to zadanie. Miał upoważnienie do 
przystąpienia do przetargu w preliminarzu nie było tej kwoty, przy sporządzaniu notatki to budżetu 
na rok 2008 nie było i 28 kwietnia dokonano zmiany budżetu  na zakup tej działki i czy wszystko 
jest dobrze. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  ja się pod tą odpowiedzią podpisałem i nie są to interpelacje a 
tylko pytania dostał pan interpelacje i pyta pan mnie czy ja jestem wiarygodny. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- czy pana odpowiedz jest wiarygodna. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jak pan ma jakieś dowody to proszę powiedzieć bo ja 
odpowiedziałem zgodnie z moja wiedzą i ja jestem wiarygodny. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- czy pana odpowiedz jest wiarygodna. A powiedział pan, że nie 
jest to interpelacja co więc powinna mieć interpelacja, bo różnica jest niewielka między interpelacją 
a zapytaniem różnica jest bardzo płynna. I najpierw zgłosiłem na piśmie interpelacje i dotyczy ona 
spraw finansowych i budżetowych i zamiast mi na to odpowiedzieć. 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  po przerwie pozwolę sobie odczytać to pismo które do pana 
skierowałem i pan interpelację. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- mam to pismo i może pan odczytać ale są tam problemy które 
mnie nurtują i jeśli chodzi o ustawę to tak samo. Trzeci element to lokalne prawo to statuty i 
uchwały. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  Rada podjęła uchwałę upoważniającą Burmistrza o nabycie 
gruntów rolnych i nie wykazaliśmy wartości. Nie było powiedziane ile my za to zapłacimy.  
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- ja kierowałem interpelacje do burmistrza i nie powinien pan się 
w tej chwili wypowiadać. Powiedziałem, że pan Burmistrz miał delegację do wzięcia udziału w 
przetargu.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- jak się bierze udział w przetargu i to nie wiemy za ile zostanie 
wylicytowane.  
 
O godzinie 14338- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1343- obrady zostały wznowione. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- odczytam interpelacje pana Sandulaka i moją odpowiedz w tej 
sprawie pisma stanowią załączniki do niniejszego protokołu Nr 5 i 6 . 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  ja nie stawiam zarzutu w sprawie daty przetargu. 
 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. (druk Nr XXXII/ 319/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała podyktowana, że 
są państwo Ćwiek byśmy przejęli od nich działkę nieodpłatnie. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/319/09 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą 
nieruchomości położonej w Trzcińsku-Zdroju przy ul. Cmentarnej stanowiącej 
część działki nr 93/5. (druk Nr XXXII/ 320/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan  Józef Szott- część działki na której stoi garaż 
pana Kurczeni i wystąpił on o przedłużenie umowy dzierżawy. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się – 10 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXII/320/09 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.2 Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki nr 237/2 położonej w obrębie Rosnowo gmina 
Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXII/ 321/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  pan Grzegorz Kałużniak zwrócił 
się z prośbą o przedłużenie umowy dzierżawy na której ma uprawy.   
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  czy jest to działka mieszkalna czy rolna. 
 
Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  to jest działka rolna. 
 
Pytań więcej nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/321/09 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 Do punktu V.3 Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXV/248/2001 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 15 grudnia 2001 roku w sprawie 
ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXII/  322/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  zgłosiła się osoba która oczekuje 
potomstwa a jest w ciąży wielopłodowej i zgodnie z nasza uchwałę nie ma ona pierwszeństwa i 
chcemy, żeby takie osoby maiły pierwszeństwo. Jest to osoba, która zamieszkuje z rodzicami 
obecnie w trudnych warunkach i ona by była przyszłościowa nie tylko na ten jeden wypadek. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/322/09 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru 
podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. (druk Nr XXXII/ 323/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  w związku z wyborami sołtysa w 
Tchórznie należy zmienić tam inkasenta którym w każdym sołectwie jest sołtys. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 

 7



Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/323/09 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.5 Podjęcie uchwały w sprawie: nadania tytułu „Honorowy 
Obywatel Miasta i Gminy Trzcińsko- Zdrój” (druk Nr XXXII/  324/09)  
 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Kapituły pan Antoni Śliwiński- na komisji odczytałem 
protokół z posiedzenia kapituły i wnoszę o przyjęcie uchwały dla pana Sima Potmy jako 
Honorowego obywatela miasta i gminy. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  dziwny jest to wniosek z jednego względu jako, że pana Sim 
Potma był udekorowany zasłużony dla Gminy jest o przypadek wyjątkowy jeśli jedno to nie drugie, 
obcokrajowcy są honorowani odznaczeniami i regulamin z 2006 r. są zmiany i dajecie teraz jedno i 
drugie i jeszcze jedna uwaga jak to jest, ze wszyscy to pan Proszkowski i pan Sim Potma aż trzech z 
Holandii jeśli nie ma komu dawać to nie należy dawać.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- jest to obywatel Holandii który przez wiele lat wspierał Gminę 
Trzcińsko i dodatkowe uzasadnianie można było składać jeszcze na komisji i wówczas by to pan 
zrobił.  
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  sesja jest do debaty i dyskusji. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- jak były zastrzeżenia to należy się do nich przygotować i jak 
są te debaty to po to są komisje.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymała się - osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXII/324/09 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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 Do punktu V.6 Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu i odznaczenia 
„Zasłużony dla Gminy Trzcińsko- Zdrój” (druk Nr XXXII/  325/09) 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Kapituły pan Antoni Śliwiński- podobnie jak w 
poprzednim punkcie kapituła to zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie i kto chciałby zabrać głos. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  jestem tu bardzo dobrze przygotowany dysponuję materiałami z 
tamtych lat a za tym  był Naczelnikiem do 1985 r. z cała odpowiedzialnością oświadczam, że 
uzasadnienie Kapituły ma się nijak do rzeczywistości pan Ruciński pełnił funkcje naczelnika w 
latach 1980 do 1985r. w marcu wyjechał do Gryfina był kierownikiem Urzędu Rejonowego a 
kolejnych latach wiceburmistrzem Miasta Gryfina a później Wicestarostą i mógł wiele razy coś dla 
Gminy zrobić a nie zrobił w tym czasie nic. Okres jego rządów był okresem zastoju w naszej gminie 
był to okres strajków i pieniędzy w ogóle Gmina nie miała. Głos Szczeciński z 30 marca w 1980 
roku pisał, że nie będzie mieszkań szkoły przedszkola bo przedsiębiorstwa zlekceważyły decyzje 
wojewody Stanisław Pięta w 1983 r. mówił, że ludzie nie maja gdzie mieszkać w 1987r. Gazeta 
pisze że trwa budowa oczyszczalni ścieków z kanalizacja sanitarna buduje się bibliotekę i stacje 
CPN nowe oświetlenie uliczne, remontuje się szkołę, budynki komunalne i przedszkole. Robi się 
promenadę i teren rekreacyjny przybyły mieszkania w blokach zakładowych i to było za Naczelnika 
Stanisława Nyczaja który było 1985r. a za Franciszka Zuby powstał program zagospodarowania 
parku zieleńce odrestaurowano mury baszty i bramy wykonano elewacje wszystkich domów i 
wstawiono blaszane parapety i zorganizowano Strażacką Orkiestrę Dętą i powstał ogródek 
Jordanowski w 1977 roku Trzcińsko zdobyło trzecie miejsce w konkursie Gmina Mis gospodarności 
a za  tym jak mówimy o warunku wkład w rozwój Gminy niema podstaw to wyróżniania pana 
Rucińskiego i stawiam wniosek o odrzucenie tej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za wnioskiem radnego Sandulaka? 
 
-za- 3 głosy 
- przeciw- 6 - osób 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty.   
 
Radny pan Marek Rutka-  na czyj wniosek jest to odznaczenie. 
 
Przewodniczący obrad-  wniosek złożył Klub radnych Razem Ku Lepszemu i podpisał się jeszcze 
pan Krzemiński Mieczysław Pan Czesyk Marcin i pan Wiesław Pieróg. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  wobec tego z punktu widzenia prawa ta uchwała traci moc bo to 
nie klub radnych się podpisał tylko pan Mieczysław Krzemiński. 
 
Przewodniczący obrad-  klub Radnych złożył a pan Radny Krzemiński się dopisał.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za-7– głosów 
- przeciw- 3- głosy 
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- wstrzymały się - 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXII/325/09 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1419- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1431- obrady zostały wznowione. 
Po przerwie brak radnego pana Mieczysława Krzemińskiego stan radnych na sali 
11. 
 
Do punktu V.7 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 
odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-2015(druk Nr XXXII/326/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- wszystkie uchwały w sprawie 
planów odnowy są podyktowane tym, ze muszą być dokonane drobne zmiany i muszą być podjęte 
uchwały spowodowane tą sytuacją.  
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji co do wszystkich uchwał o planie odnowy miejscowości. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXII/326/09 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 Do punktu V.8 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
Planu odnowy miejscowości Rosnowo na lata 2007-2015(druk Nr XXXII/  327/09) 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/327/09 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.9 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 
odnowy miejscowości Stołeczna na lata 2007-2015(druk Nr XXXII/  328/09) 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/328/09 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 Do punktu V.10 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
Planu odnowy miejscowości Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015(druk Nr XXXII/  
329/09) 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/329/09 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.11 Podjęcie uchwały zmian w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko-Zdrój w latach 2009 i kolejnych(druk Nr 
XXXII/  330/09) 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/330/09 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.12 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 
Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św. Józefa w Warnicach (druk Nr XXXII/  
331/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała i trzy kolejne 
podobne, bo dotyczą przyznania dofinansowania na remonty obiektów sakralnych zgodnie z uchwałą 
Rady w sprawie regulaminu przyznawania tego. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/331/09 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.13 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 
Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem Matki Boskiej Nieustającej Pomocy w 
Trzcińsku - Zdroju(druk Nr XXXII/ 332/09) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/332/09 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.14 Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia dotacji dla Parafii 
Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św.  Stanisława Biskupa i Męczennika w 
Góralicach(druk Nr XXXII/  333/09) 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/333/09 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.15 Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia dotacji celowej dla 
Trzcińskiego Centrum Kultury w Trzcińsku – Zdroju (druk Nr XXXII/334/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- uchwała dotyczy przyznania 
dotacji dla TCK i w ramach programu należy przyznać dotacje, bo wnioskodawca musi posiadać 
środki na realizację tego zadnia i zostaną one przelane jak wejdą do programu. Żeby móc w tym 
uczestniczyć to musimy te środki zabezpieczyć.  
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/334/09 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2009(druk Nr XXXII/335/09) 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- zmiany wynikają, z tego że 
dochody uzyskane po stronie sprzedaży nieruchomości a zmniejszamy kwotę na oświatę gdzie 
wynika to ze zmniejszenia subwencji oświatowej. Dokonujemy zmian w wydatkach bieżących w 
punkcie drugim i doszły dodatkowo telefony komórkowe i na program ewidencji sprzedaży usług 
wodno- kanalizacyjnych. Zaniżone zostały opłaty na utrzymanie cmentarza w Piasecznie  dziale 750 
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składki na ubezpieczenie społeczne, które płacimy za poborowych. Mamy też zwiększenia z 
dodatkowych usług, bo wykonaliśmy badanie wytrzymałości dachu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/335/09 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.17 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr XXXII/  336/09) 
 
Przewodniczący obrad- do Biura rady wpłynęło pismo pana Czesyka Marcina, który rezygnuje z 
funkcji wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/336/09 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.18 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju(druk Nr XXXII/  337/09) 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński  -przystępujemy do powołania komisji skrutacyjnej. 
Mówca zaproponował radną panią Wiesławę Płotkowska. 
Radna Wiesława Płotkowska wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący obrad- radną pani Teresę Noga. 
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Radna Teresa Noga wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący obrad- radnego Edwarda Iwańskiego. 
 
Radny Edward Iwański  wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są inne propozycje. 
 
Przewodniczący obrad-  zapytał się, kto jest za tym by skład komisji był taki jak został 
zgłoszony. 
 
-za -11- osób 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że komisja została wybrana jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński – poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie 
się, i wybór przewodniczącego. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska powiedziała, że ona został wybrana na przewodniczącą 
Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący obrad- pragnę powiedzieć, że zgodnie z ustawą głosowanie jest tajne i 
kandydat musi uzyskać większość głosów. Proszę o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego. Ja ze swojej strony proponuję  Radnego pana Andrzeja Górzańskiego. 
 
Radny pan Andrzej Górzyński - wyraził zgodę. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad - poprosił komisję skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 
 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania o treści: 
    
                              “Karta do Głosowania 
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju, nazwisko, 
rubryki z odpowiedziami: “za”, “przeciw”, “wstrzymuję się” Trzcińsko-Zdrój, 2009-05-26“ które 
radni po wypełnieniu wrzucili do urny zgodnie z listą obecności. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej pani Wiesława Płotkowska odczytała Protokół Komisji 
Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, w Trzcińsku-Zdroju, z 
którego wynikło, że Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej wybrany został pan Andrzej 
Górzyński – 8 głosami “za”, przy dwóch głosach nieważnych i jednym głosie przeciw. 
 
Przewodniczący obrad - odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju i poddała pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXII/337/09 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.19 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-
Zdrój do projektu „Nowe możliwości– wyrównywanie szans edukacyjnych 
uczniów w Gminie, Trzcińsko-Zdrój” (druk Nr XXXII/338/09)  
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- w związku z tym, że nasze szkoły 
chcą przystąpić do programu unijnego i uzyskać pieniądze na zajęcia pozalekcyjne to musimy podjąć 
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody o przystąpieniu do programu. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXII/338/09 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V.20 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-
Zdrój do projektu „Moje gimnazjum – moja szansa”(druk Nr XXXII/339 /09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to analogiczne jak ta uchwała 
poprzednia tylko dotyczy Gimnazjum. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XXXII/339/09 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- nie było na poprzedniej sesji interpelacji. 
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- zgłosił pan, że cmentarz jest niesprzątany i będziemy teraz 
tak to robili, że z danej miejscowości sołtys będzie potwierdzał faktycznie wykonanie danej usługi i 
wówczas będzie zapłacone. 
 
Sołtys Sołectwa Góralice pan Władysław Rogowski-  obecnie wysypisko jest zamknięte i nie mam 
gdzie wywieść śmieci z Cmentarza. Zawsze wysypisko było otwarte i można było wywieść tam 
nieczystości.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  było to nieprawidłowo należy mieć zawarta umowę nawet 
prawo zabrania tego. Jest to karalne śmieci musza być przewożone odpowiednim środkiem 
transportu. 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  jest to cmentarz gminny. 
 
Radny pan Marek Rutka– cmentarz jest gminny i nie należy robić kłopotu. 
 
Radny pan Marian Michniacki- my zawsze wywoziliśmy śmieci własnym transportem i było to 
przyjmowane a teraz nie przyjmuje.  
  
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- cmentarz w Góralicach chcieliśmy przekazać na parafie do 
tej pory pan Skiba przyjmował  zawsze możemy zapytać, dlaczego obecnie nie przyjmuje. 
 
Sołtys sołectwa Klasztorne pan Paweł Kozakiewicz- proszę o założenie znaku oznaczającego 
miejscowość Klasztorne. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski-  my piszemy pisma, ale nic to nie daje a jest to droga 
powiatowa. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  kiedy zostanie zrobiona droga w Piasecznie i zamieszczony 
znak od strony Chłopowo. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- znak jest u pana Marka Rutki sołtysa i zostanie 
zamontowany a droga będzie naprawiana wkrótce, zakupimy  samochód tej emulsji do łatania. 
 
Przewodniczący obrad- w związku z tym, że jest planowane wprowadzenie funduszu sołeckiego w 
pierwszej połowie czerwca będzie posiedzenie komisji na której temat zostanie omówiony. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  zapraszam radnych na Dni Trzcińska które się odbędą od 
29 do 31 maja prosimy o rozpropagowanie tego wśród mieszkańców. 
 
Radny pan Marek Rutka- należy zamówić tablice informacyjne bo mamy duże ogłoszenia do 
powieszenia i nie mamy gdzie. 
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Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  sołectwo może podjąć uchwałę o wykonaniu takiej tablicy 
i należy przeznaczać mniej na konsumpcje i wówczas się tablicę wykona. 
 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
O godzinie 15 27 – Przewodniczący obrad zamknął XXXII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 
wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
 

 18


	P R O T O K Ó Ł Nr XXXII/ 2009

